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NIEUWSBRIEF 2, WINTER 2025
Hierbij mijn tweede nieuwsbrief waarin ik u op de
hoogte wil houden van mijn handbal-reis.

Prachtig eindresultaat campagne Talentbook!!
Op 31 december 2024 liep mijn campagne af op het Talentbook
van het Yvonne van Gennip talentfonds. Mede door alle extra
aandacht die mijn campangne kreeg omdat ik was verkozen tot
Talent van de Maand december van het Yvonne van Gennip
sportfonds, heb ik mijn einddoel ruim gehaald! 
Hierdoor hoef ik me voor 2025 geen zorgen meer te maken of
we alles kunnen bekostigen dit jaar.
Langs deze weg wil ik iedereen heel erg bedanken voor jullie
donaties en steun!!

Trainingsstage bij Gyor in Hongarije
Op maandagochtend 3 februari vertrokken wij met de
Handbalacademie richting Györ in Hongarije om daar de hele
week een trainingsstage te hebben. We vlogen vanuit Schiphol
richting Wenen om vanaf daar nog een uurtje met de bus te
rijden richting Györ. 
In Gyor speelt de 6-voudig winnaar van de Championsleague
Győri ETO KC. De Handbalacademie was uitgenodigd door
Györi om bij hun een hele week te trainen en wedstrijden te
spelen tegen oa hun U20 opleidingsploeg. Bij Gyori is de vorige
bondscoach van de Oranje A ploeg, Per Anders Johansson de
hoofdtrainer. Ook spelen daar de Nederlandse topspeelsters
Bo van Wetering, Dione Housheer en Kelly Dulfer. En vroeger
speelde mijn favoriete speelsters Nycke Groot en Yvette Broch
daar ook. Naast onze trainer Ricardo Clarijs was ook de nieuwe
bondscoach van de A ploeg mee, Hendrik Signell.
 

Toen we op maandag aankwamen hebben we gelijk een
baltraining gehad in de gigantische sporthal van Gyori (Audi
Arena) In deze sporthal is plaats voor ca 5500ex toeschouwers. 
Op dinsdag hadden we een krachttraining en een baltraining.
Tussendoor namen we onze rust op de kamers en kon ik nog
wat aan mijn schoolwerk doen. Want in de tussentijd gaat
school ook gewoon door.

Vervolg trainingsstage Györ
In de avond hebben we een wedstrijd gespeeld tegen de
opleidingsploeg van Gyori ETO KC (U20) Deze wedstijd hadden
we gewonnen dus dat was best wel leuk. De hoofdtrainer van
Gyori, Per Johansson was ook bij onze trainingen deze week en
uiteindelijk had hij 8 meiden van de academie uitgekozen om
mee te mogen trainen met het A-Team van Gyori ETO KC. Hier
spelen gewoon een aantal van de beste speelsters van de
wereld. Na onze training op woensdag kreeg ik een app-je dat ik
een van 8 meiden was die was uitgenodigd voor de training met
het A team van Gyori en daar was ik best wel heel erg trots op. 

Vervolg trainingsstage Györ
Op woensdagavond zijn we ook nog naar een wedstrijd van de
andere Hongaarse topploeg, FTC-Rail Cargo Hungaria gegaan
in Boedapest. Hier speelt oa Angela Malestein. 

Toen ik op donderdag wakker werd had best wel een beetje
spanning voor de training van Per bij het A-team van Gyori maar
toen de training begon had ik nergens meer last van. Alleen in de
training kom je er wel achter hoe goed deze dames zijn. 
Uiteindelijk gingen we in die training ook partijtjes spelen en
ondanks dat ze mega sterk zijn, stond ik er wel en pakte ik ze in
de dekking goed aan. Hier kreeg ik ook complimenten voor en
dat was wel heel fijn.
Op donderdagavond wilde de Academie van Gyori weer met ons
trainen en een oefenwedstrijd spelen.

Vervolg trainingsstage Györ
Op vrijdagochtend hebben we 's ochtends onze tassen ingepakt
en ontbeten waarna we weer met de bus richting Wenen
vertrokken om vandaaruit weer naar Nederland te vliegen.
Deze week heb ik zo veel geleerd en heeft ook veel indruk op me
gemaakt door mee te maken hoe de absolute wereldtop traint en
speelt. Maar dat is dan ook een van de doelen van deze
trainingsstages. 
Om ongeveer 14:30 waren we geland op Schiphol waarna we
snel naar huis gingen om me om te kleden voor de training bij
mijn club Westfriesland SEW. Na de training nog goed gegeten
en gelijk gaan slapen.
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Ik wil u bedanken voor het lezen van mijn nieuwsbrief. Uw steun is heel belangrijk voor mij
omdat, ondanks alles wat mijn familie en ik ervoor doen-en-laten, uw bijdrage echt het verschil
maakt. Hopelijk kan ik in de toekomst op uw steun blijven rekenen!
Sportieve groetjes, Jelena
(Meid Met een Missie!)
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Westfriesland SEW
Bij mijn club Westfriesland SEW gaat het in de competitie best goed.
Met Dames 2 in de eerste divisie staan we nu op de 3e plaats in de
kampioenspoule. Hiermee hebben we ons doel in ieder geval ruim
behaald. Met dames 1 staan we in de competitie op de eerste plaats
en dat geeft een mooie uitgangspositie voor de playoffs.
Inmiddels heb ik al een aantal wedstijden mogen meedoen met
dames 1 in de competitie.

Michel Vrees
Esther Hageman
Simone Bruins-Wolda
Niels van Lobberegt
Wout en Dorothy
Sandra Rottenveel
Jurgen "King chicken" vd Laan
Edwina Hoffstetter
Lemja en Arnold
Rick Hendriks
Jasna Ivankovic
Ali en Jo Roelof Zeeman
Marta Borcsok

Hessel Geskes
Gabriel Wammes
Richard Voetelink
Isa Tielman
Aaf van Dijk
Leonie Spanjer Jacobsen
Piet en Monique Jacobsen
Ljiljana en Peter
Frank Veenstra
Jacqueline Ten Klei
Rene, Miranda, Nina en Beau
Lars Dobber
Marike van Dantzig Straatman

Sil
Martijn Ten Klei
Niels Debets
Robert van Meurs
Snjezana Colic
Peter Farenhorst
Niels Bunsschoten
Zaklina Keser
Mieke Bregman
Lydia van der Velden
Bas en Wendy van der Laan


